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Närvarande: Sofia Westerberg, Jenny Östlund, Jenny Röjgård, Mikael Håkansson, Sofia Karlsson, Erik Engvall,  

1) Jenny Östlund väljs till protokollförare, Sofia Karlsson väljs till justerare. 

2) Interimsbeslut 

i) Anläggningskommitéen får i uppdrag att kolla på solceller då det finns mycket 

bidrag att få. 

3) Genomgång av föregående protokoll 

i) Arrangemang: önskar ytterligare en medlem men har svårt att få tag i fler 

intresserade. Maria Nordvall ställer upp för att fortsätta som skolansvarig. Vi 

tillfrågar Ebba Hedegård. Stefan kollar med Ebba. 

ii) Styrelsen beslutar att pengarna i Magnus Anderssons minnesfond ska användas för 

att köpa träningströjor till ungdomarna. Jenny kollar med Niklas Levinsson om antal 

tröjor och storlekar. 

iii) Jenny stämmer av läget med Anläggningskommitteen gällande spår 

iv) Mikael föreslår att ha elektriskt låssystem i Lillsjöstugan. De dörrar som finns inne i 

stugan som ska vara låsta kan man ha simplare låssystem med kod. Styrelsen 

beslutar att titta vidare på förslaget. 

v) Mikael lägger fram ett förslag för att skapa en simplare administrativ roll för att 

underlätta kassörsrollen. Styrelsen håller med om att en uppdelning behöver göras 

för att arbetet ska bli lättare. Mikael lägger ut på hemsidan. 

vi) Släpkärra. Den gamla släpkärran står utomhus då det nya släpet står i garaget. Jenny 

pratar med anläggningskommitteen om litet extra garage. 

vii) Bokningsansvarig Strömsfors. Nuvarande bokningsansvarig vill avsluta arbetet. 

Frågan skickas ut via medlemsmail. Jenny skriver text och Micke skickar mailet. 

viii) Sofia återkopplar från mötet med Breddkommitteen. 

4) Styrelsens Verksamhetsplan 

a) Jenny pratar med anläggningskommitéen om söka anläggningsbidrag. 

b) Möte styrelsen och kommittéer träffas i Strömsforsstugan den 8/11 klockan 18.15. Erik 

bjuder in. 

5) Sportidentutrustning beslut om inköp 

a) Beslut att köpa in Sportidentutrustning och byte av batterier i gamla enheter enligt 

sammanställning från Kennet Lindkvist. Total ca 18000 SEK. 

6) Stafettligan  
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a) OKK har fått frågan om att vara med att arrangera Kolmårdskaveln som en del av den 

nya stafettligan som kommer införas. Styrelsen anser att det är lämpligt att vara med i 

ligan 2026 eftersom vi eventuellt ska arrangera 10-mila 2025. Vi ser gärna att vi kan 

göra vår medeldistans i kolmårdsdubbeln som en Swedish League-tävling tillsammans 

med stafettligan 2026. Erik pratar med Maria N. 

7) Ekonomisk rapport 

a) Fakturor för renoveringen och dyra SM resor har nu kommit in. Vi har haft utgifter för 

ca 300 000 kr sedan förra styrelsemötet enligt prognos så inga överraskande kostnader. 

8) Uppdatering 10-mila 

a) Magnus Hedegård var med på konferensen på Bosön förra veckan. Man samtalade om 

det nya upplägget, det verkar vara rörigt i 10-mila föreningen som påverkar processen. 

Nytt upplägg presenterades i måndags där man backar på damstafetten där det blir 6 

sträckor. Eventuellt blir det ytterligare ändringar. Vi avvaktar vidare information. Sofia 

eller Magnus går på möte i nästa vecka. 

9) Stugvärd Strömsfors 

a) Sofia har dialog med Robert Håkansson kring stugvärdssysslor. Robert kan tänka sig 

vissa delar men han vill inte vara bokningsansvarig. 

10) Underhåll Strömsfors.  

a) Robban tar ett samtal med Magnus Hedegård krig stugans fysiska status och statusen på 

magasinen och deras tak. Vi behöver nog en underhållsplan även för Strömsfors. 

11) Sociala medier 

a) Vi är dåliga på att använda sociala medier. Tora kan tänka sig att ta tag i frågan. Vi ber 

Tora ta tag i detta och göra en plan för hur vi ska använda hemsidan och sociala medier. 

Sofia W pratar med Tora. 

12) Vi har fått besiktningsförbud på kärran. Jenny tar det med anläggningskommitteen att den 

måste besiktigas. Vår samarbetsklubb i Polen har tre flickor som är 16 år och som skulle vilja 

vara med och springa för vår klubb som satsar på att utveckla sin orientering. Mikael 

Westerberg ställer lite mer frågor vad de har tänkt för upplägg. 

Nästa möte blir den 25 oktober kl.18:15 i Lillsjöstugan.  

 

________________________________  _____________________________________ 

Ordförande: Erik Engvall   Sekreterare: Jenny Östlund 

________________________________ 

Justerare: Sofia Karlsson 


